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Ordu Büyükşehir Belediye Başkanı Enver Yılmaz hakkında sürekli “istifa edecek, görevden
alınacak”  iddiaları ve
yaygaraları çıkartılıyor. 
Bu yaygaraları çıkartanlar AK Partililer. 
Bunu AK Parti il başkanı söylüyor ve doğruluyor.
Anlaşılıyor ki; kendi iç kavgalarını veriyorlar.
Oysa bu iddialar ilimizi yıpratıyor. Ordu’ya zarar veriyor. Zaman kaybettiriyor. Asılsız tartışmalar
ufuk daraltıyor.
Enver Yılmaz’ın hırçınlığını, kavgacı yapısını, siyasetteki agresif yaklaşımlarını, ben merkezci
hallerini AK Parti teşkilatları bilmiyorlar mıydı? 
Şimdi isyanları niye? 
“İstifa edecek, görevden alınacak” 
yaygaraları niye?
Biz vatandaşlar olarak yapılan hizmete bakmalıyız. Toplum kesimleri siyaseti sandık geldiğinde
yapmalıdır. 
Sandıktaki siyasi tercihlerimizi AK Partideki iç çekişmelere göre değil, yapılan hizmetlere göre
yapmalıyız ve yapacağız. Olması gereken de budur. 
Adamı; gitti - gidecek, alındı - alınacak, istifa etti – ettirilecek diyerek ha bire yıpratmaya
çalışıyorlar. 
Oysa yapılan hizmetlerin yerindeliği, kalitesi, doğruluğu bakımından meseleye bakmalıyız. 
Biz seçmenler bu kriterlere göre siyasi tercihlerimizi yapacağız. Zamanı geldiğinde biz
indireceğiz veya yeniden seçeceğiz. 
Görev değişiminin şartları oluşmuşsa, hizmet etmede geri kalmışsa, başarısızlık söz konusu ise
değiştireceğiz. 
Bunun dışında hiçbir antidemokratik uygulamayı kabul edemeyiz. 
Enver Yılmaz’ı Ordu halkı seçti, yine Ordu halkının iradesi indirecektir veya devam diyecektir. 
AK Partinin uyguladığı antidemokratik yöntemleri de eleştireceğiz. 
Bırakın adam çalışsın, hizmetleri geliştirsin, yatırımları yapsın, zamanı ıskalamasın… 
Kısır çekişmelerin kurbanı olmasın. 
Varsa bir hatası hukuk orada. Yargı orada. Alır yargılar.
*
*
*
Bakar mısınız; ORC anketinde 30 büyükşehir belediyesi içinde üçüncü sırayı almış Enver
Yılmaz. 
Anket Ordu halkıyla yapılmış. Sonucu veren de Ordu halkı. Doğrudur-yanlıştır.. ancak bir
sonuçtur.
Ordu halkı yapılan hizmetleri ön planda tutacaktır. 
Bu yaklaşımında da düzgünlük isteyecektir, yamuk işlere pirim vermeyecektir, yolsuzluk
yapılıyor algısı somutlaşırsa harekete geçecektir, 
“iş yapsın ama çalsın” 
anlayışını reddedecektir. 
*
*
*
Pazar günü Büyükşehir belediye başkanımız Enver Yılmaz, Fatsa’da devam eden yatırımları
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gezmiş.
Huzurevi, Mezbahane ve çöp ayrıştırma inşaatlarında incelemelerde bulunmuş.
Huzurevinin temeli atıldığında büyükşehir olmamıştık. İnşaat devam ediyor.
Mezbahane temeli bu sene atıldı, inşaat devam ediyor. Proje büyükşehirin.
Çöp ayrıştırma temeli bu sene atıldı, inşaat devam ediyor. Proje büyükşehirin. 
Sanırım bu üç yatırım
“kısa zamanda”
hayata geçecek. 
İlgililerin beyanları bu meyanda.
Ancak huzurevi projesi gibi olursa bir seçim daha görürüz herhalde. 
Buna da ihtimal vermiyorum, çünkü büyükşehir bu kadar uzun süren bir yatırım planlamamıştır. 
*
*
*
Altyapı çalışmaları tüm hızıyla sürüyor. 
Ordu’muz
“tam saha” 
altyapı çalışmalarıyla karşı karşıya.
Büyükşehir belediyesi 19 ilçede aralıksız yatırımlar planlamakta.
Bu yaz mevsimi boşa geçmiş sayılmaz.
Tek korkumuz yaz aylarının boşa geçmesiydi. Korkulan olmadı. Hava koşulları işlerde bir
aksamaya yol açmadı. Planlanan işler yolunda gidiyor gibi… 
Biz Fatsa’da altyapı açısından çok çile çektik. Yürünemez cadde ve sokaklarla karşı karşıya
kaldık. Şimdi kısmen de olsa bir rahatlama oldu. Ana arter caddelerimiz bitmiş sayılmaz. Fakat
çalışmalar hızla sürüyor. Buna mukabil zaman da hızla tükeniyor. 
Biz vatandaşlar olarak yöneticilerimizle ilgili süresi geldiğinde bir muhasebe yapacağız. Onun
zamanı da yaklaşıyor. 
Okurlarımıza iyi haftalar… 
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